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5.bestyrelsesmiddag
6.generalforsamling

-1. ABCOL er omsider gået igang med BØrglumvejs sidste ende.
BrØndene har de fået lidt respit med, pga af vejrproblemer.

PerssonKleins tilbud er ikke kommet. Per rykker dem.

JørnT's (Tom, Byg 17) arbejder med et stillevejsforslag til
foråret. Der var stemning for at udskyde stillevejsbump til
eftet renovering (incl eventuelt fjernvarme).

-2. Jørn A havde været til fjernvarmemØde med belysningsvæsenet.
Vi får fjernvarme efter planen i 1995, men ringledning i
Katholmvej/BØrglumvej i 1992 l!! Hvis vi er med nu, kan det
måske lade sig gøre (og spare en opgravning ?).
Forudsætningen er at 50 % på hver vej skal binde sig til
fjernvarmen, fØr vi er på banen - og det er ikke nogen
garanti for et fremskyndet arbejde.
Bikuben vil låne op til 30-årigt, med pant i bolig, med
realkreditten er billigere.
Prisen for fjernvarme ligger omkring 30-35.000 kr pr hus, der
kan opnås ca 15 % rabat ved fællesleverancer.

-3. Jørn T oplyste at 60-70% af giroopkrævningerne for 1991
(ultimo november) er indbetalt. For 1990 mangler 12-13
medlemmer at betale. Der er truffet aftale med en inkasso-
advokat, som i fØrste forsØg laver enskrivelse/rykker. Vi må
påregne relativt store udgifter til dette, ca 250,-kr plus
moms pr opkrævning.
Per ~ problematiserede at vejlauget kan komme til at få
udgifter på restanterne, selvom almindelig praksis
selvfØlgelig (og rimeligvis) må være at inkassoudgifterne
betales af restanten,men
det er tvivlsomt om det juridisk holder.

-4. Jvnf ovenstående vil Hans R bede stadsgartneren udskifte
yderligere 6 af de mest medtagne vejtræer. Udgift ca 24.000,-
plus moms. dermed er de budgetterede træudgifter afholdt.
Såfremt vi næste år budgetterer som i år vil vi kunne
udskifte de resterende 12 "dårlige" træer og plante nye på
BØrglumvej (6-8 træer mellem Katholmvej og StØvringvej).

-5. Næste bestyrelsesmØde afholdes 8.1.1992 på restaurant KRETA
kl 19.00.



-6. Der afholdes ordinær generalforsamling 20. feb. 1992 kl 19.00

-7. Per M oplyste at han har bedt Albertslund kloakservice give
tilbud på en spuling i december, efter lØvfald.
Han har endvidere haft Risom (BØ 1,videoen) i telefonen pga
af en reg kommunalning til samme. Regningen videregives til
vejlauget, såfremt det har med vejene at gøre. Risoms klager
over manglende vejlaugsmeddelelser undersØges af Jørn T
(giro-betal Lng ).

GLÆDELIG JUL OG GODT NYTAR
Hans R


